

**IT IS IMPORTANT TO READ THESE SAFETY INSTRUCTIONS BEFORE USING THIS OUTDOOR FIREPLACE.**

Before the initial usage, please verify that the use of an outdoor fireplace does not contravene municipal by-laws.

## **WARNINGS :**

- This wood-burning fireplace is designed for **outdoors use only** and can **never** be used indoor.
- Do not use under a covered or partially covered area such as a pergola, gazebo or sun-shelter.
- It is imperative to place this fireplace on a plane, leveled and solid surface such as brick, concrete, stone, or masonry.
- Do not use directly on the lawn or on a wooden surface.
- Never use near buildings, vehicles, and any flammable product.
- Do not use near trees or plants.
- Should only be operated by an adult.
- Never leave the unit unattended while running.
- Do not use in windy condition.
- Must not be used to burn garbage, garden refuse or rubbish.
- Never move the unit while in use.
- Always keep the grids with the doors tightly closed when in use.
- Do not allow the wood or logs to be in direct contact with the lateral screens.
- Check that your fireplace is in good operating condition before each use.
- Always wait until the ashes are very cold before emptying the fireplace.
- Never put the protective cover on the fireplace until it is 100% cooled.
- This unit cannot be used for commercial purposes.

## **DANGER :**

### **Risk of severe burns for children and animals !**

- Always wait until the ashes are very cold before emptying the fireplace.
- The fireplace becomes extremely hot when in use, always use the poker to open the doors or the top grill.
- The fireplace remains hot after use, never leave it unattended and make sure that no one touches the surfaces until they are 100% cooled.
- Never use flammable liquids with this outdoor fireplace to start or relight the fire.



**CAUTION! CAUTION! CAUTION!**  
**KEEP CHILDREN AND PETS AWAY FROM THE FIREPLACE!**  
**NEVER LEAVE THE FIREPLACE UNATTENDED WHEN IT IS HOT!**



IT IS IMPORTANT TO READ THESE SAFETY INSTRUCTIONS BEFORE USING THIS OUTDOOR FIREPLACE.

## MAINTENANCE AND CLEANING OF YOUR OUTDOOR FIREPLACE :

- Wait for the fireplace to cool completely before emptying or cleaning it.
- We strongly recommend emptying the ashes after each use.
- To clean the exterior surface, use a damp cloth and a mild non-abrasive detergent to avoid damaging the surface.
- Do not wash down with large amounts of water or use a pressure washer.
- It is recommended to keep the protective cover on the fireplace between each use, to protect it from the elements and to store it in a dry covered place for long-term storage.
- Although your fireplace is coated with heat-resistant paint (**600 degrees C .Maximum**), the **paint will burn off** after prolonged use or expose to heat above 600 degrees C. This fire pit can be repainted with a high heat-resistant paint. As soon as you notice paint degradation or a change in color, it is important to clean the surface and apply a high temperature resistant spray paint. If the surface appears damaged, use medium sandpaper or a steel brush to remove rust particles before applying paint.

## IMPORTANT :

- Wait until your fireplace is 100% cooled before putting on its protective cover.
- Do not put on the protective cover if the fireplace has been wet by rain, water or snow; wait until it is completely dry before putting the protective cover back on.
- We recommend that you treat your cover with an anti-UV and waterproofing spray product before first use to reduce the effects of fading of the fabric caused by the sun. This treatment will improve the lifespan of your cover and will also provide better waterproofing. You can obtain this type of protective product in most large hardware or specialty stores.

## WARRANTY :

- We offer a 90-day warranty following the date of purchase of the product. Our products are guaranteed against manufacturing defects for normal, domestic use only. Any abusive or commercial use immediately terminates this warranty. Any modification to the original product also immediately terminates this warranty.
- The warranty does not cover : normal wear and tear of the fireplace, accessories and protective cover, discoloration, rust or scratches to the surface, damage caused by bad weather.
- This fireplace cannot be used as a waste incinerator. Excessive use could cause premature degradation of the product.

Email: [info@homerunconcept.com](mailto:info@homerunconcept.com)



**CAUTION! CAUTION! CAUTION!**  
**KEEP CHILDREN AND PETS AWAY FROM THE FIREPLACE!**  
**NEVER LEAVE THE FIREPLACE UNATTENDED WHEN IT IS HOT!**



**IMPORTANT DE BIEN LIRE CES INSTRUCTIONS DE SÉCURITÉ AVANT D'UTILISER CE FOYER EXTÉRIEUR.**

Avant l'utilisation initiale, vérifiez auprès de votre municipalité que l'emploi d'un foyer extérieur ne contrevient pas aux règlements municipaux.

## **AVERTISSEMENTS :**

- Ce foyer au bois est conçu pour une **utilisation extérieure seulement** et ne doit **jamais** être utilisé à l'intérieur.
- Ne pas utiliser sous un endroit couvert ou partiellement couvert, tel une pergola, un gazebo ou abri-soleil.
- Il est important de placer ce foyer sur une surface plane, nivelée et solide, telle la brique, le béton, la pierre ou maçonnerie.
- Ne pas utiliser directement sur la pelouse ou sur une surface de bois.
- Ne jamais utiliser près des bâtiments, des véhicules et tout produit inflammable.
- Ne pas utiliser près des arbres, plantes.
- Doit être utilisé seulement par un adulte.
- Ne jamais laisser fonctionner sans surveillance.
- Ne pas utiliser par temps venteux.
- Ne dois pas servir à brûler des déchets, feuilles mortes ou rebuts.
- Ne jamais déplacer lors de l'utilisation.
- Toujours garder les grilles et portes bien fermées lors de l'utilisation.
- S'assurer de ne pas laisser le bois, les bûches en contact direct avec les parois ou grillages latéraux.
- Vérifier le bon fonctionnement de votre foyer avant chaque utilisation.
- Toujours attendre que les cendres soient bien froides avant de vider le foyer.
- Ne jamais placer la housse de protection sur le foyer tant qu'il n'est pas refroidi à 100 %.
- Ne peut être utilisé à des fins commerciales.

## **DANGER :**

### **Risque de brûlures sévères pour enfants et animaux !**

- Toujours attendre que les cendres soient bien froides avant de vider le foyer.
- Le foyer devient très chaud lors de son utilisation, toujours utiliser le tisonnier pour ouvrir les portes ou le grillage du dessus.
- Le foyer reste chaud longtemps après utilisation, ne jamais laisser sans surveillance et s'assurer que personne ne touche aux parois tant qu'elles ne seront pas 100 % refroidies.
- Ne jamais utiliser de liquide inflammable avec ce foyer extérieur pour allumer ou rallumer le feu.



**ATTENTION! ATTENTION! ATTENTION!**  
**NE PAS LAISSER LES ENFANTS OU LES ANIMAUX S'APPROCHER DU FOYER !**  
**NE JAMAIS LAISSER LE FOYER SANS SURVEILLANCE LORSQU'IL EST CHAUD !**



**IMPORTANT DE BIEN LIRE CES INSTRUCTIONS DE SÉCURITÉ AVANT D'UTILISER CE FOYER EXTÉRIEUR.**

## **ENTRETIEN ET NETTOYAGE DE VOTRE FOYER EXTÉRIEUR :**

- Attendre que le foyer soit complètement refroidi avant d'enlever les cendres ou le nettoyer.
- Il est fortement recommandé de retirer les cendres après chaque utilisation.
- Pour nettoyer la surface extérieure, utilisez un linge humide et un détergent doux, non-abrasif pour ne pas endommager la surface. Ne pas nettoyer à grande eau ou à pression.
- Il est recommandé de garder la housse de protection sur votre foyer entre chaque utilisation pour le protéger des intempéries ou de le ranger dans un endroit couvert et sec pour un entreposage à plus long terme. Assurez-vous que les cendres soient entièrement retirées avant.
- Bien que votre foyer extérieur soit recouvert d'une peinture résistante à la chaleur (**600 degrés C. Maximum**), la **peinture se dégradera** à la suite d'une utilisation prolongée ou à une exposition de chaleur au-dessus de 600 degrés C. Dès que vous observez une dégradation de la peinture ou un changement de couleur, il est important de nettoyer la surface et d'appliquer une peinture en aérosol résistant aux températures élevées. Si la surface semble endommagée, utilisez un papier abrasif moyen ou une brosse d'acier afin d'enlever les particules de rouille avant d'appliquer la peinture.

## **IMPORTANT :**

- Attendre que votre foyer soit 100 % refroidi avant de mettre la housse de protection.
- Ne pas mettre la housse de protection si le foyer a été mouillé par la pluie, l'eau ou la neige; attendre qu'il soit complètement sec avant de remettre la housse de protection.
- Nous vous recommandons de traiter votre housse avec un produit en aérosol anti-UV et imperméabilisant avant la première utilisation pour réduire les effets de décoloration du tissu engendrés par le soleil. Ce traitement améliorera la durée de vie de votre housse et procurera aussi une meilleure imperméabilité. Vous pourrez vous procurer ce type de produit protecteur dans la plupart des grandes quincailleries ou magasins spécialisés.

## **GARANTIE :**

- Nous offrons une garantie de 90 jours suivant la date d'achat du produit. Nos produits sont garantis contre les vices de fabrication pour un usage normal et domestique seulement. Tout usage abusif ou commercial met fin immédiatement à cette garantie. Toute modification du produit d'origine met aussi fin immédiatement à cette garantie.
- La garantie ne couvre pas : l'usure normale du foyer, des accessoires et de la housse de protection, la décoloration, la rouille ou les égratignures de la surface, les dommages causés par les intempéries.
- Ce foyer ne peut pas servir d'incinérateur à déchets. Une utilisation abusive pourrait engendrer une dégradation prématurée du produit.

Courriel : [info@homerunconcept.com](mailto:info@homerunconcept.com)



**ATTENTION! ATTENTION! ATTENTION!**  
**NE PAS LAISSER LES ENFANTS OU LES ANIMAUX S'APPROCHER DU FOYER !**  
**NE JAMAIS LAISSER LE FOYER SANS SURVEILLANCE LORSQU'IL EST CHAUD !**

